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P r o t o k ó ł    Nr    XVI/2019 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 30 stycznia 2020 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1055 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 20 

Nieobecny radny: Marcin Żebrowski  

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta.  

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył obrady XVI 

Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. Powitał Pana Krzysztofa 

Kosińskiego Prezydenta Miasta, Panią Iwonę Kowalczuk- Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią 

Skarbnik Ewę Szeluga, Panią Adriannę Saganek - Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli 

miejskich spółek, kierowników wydziałów UM, przewodniczących ZO, przedstawicieli 

mediów, oraz wszystkich zgromadzonych mieszkańców Ciechanowa. 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

3. Informacja o protokole z XV Sesji RM.  

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miasta za 2019 -druk Nr 1  

 

6. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych-  

 druk Nr 2 

 

2/ w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa – druk Nr 3 

 

3/ w sprawie określenia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Ciechanów  

w 2020r. – druk Nr 4 
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4/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenie zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 5 

 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenie zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 6 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenie zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 7 

 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenie zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 8 

 

8/ w sprawie zmiany uchwały Nr 107/X/2015 Rady Miasta Ciechanów z dnia 27 

sierpnia 2015 roku – druk Nr 9 

 

9/ w sprawie powołania zespołu do opracowania treści tablic upamiętniających Polaków 

zamordowanych w nocy z 16/17 stycznia 1945 roku na dziedzińcu ciechanowskiego 

ratusza i na podwórzu domu przy ulicy Śląskiej 7– druk Nr 10x 

 

10/ w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miejskiej Ciechanów – 

druk Nr 11 

11/ w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektor Miejskiego Przedszkola numer 4  

w Ciechanowie– druk Nr 12 

12/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Ojrzeń  

na powierzenie realizacji zadania publicznego dotyczącego możliwości korzystania 

przez mieszkańców Gminy Ojrzeń z usług Środowiskowego Domu Samopomocy 

Typu „A i B” w Ciechanowie –  druk Nr 13 

 

7. Interpelacje. 

8. Czas dla Zarządów Osiedli. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła do Rady Miasta  

w okresie międzysesyjnym.   

11. Zamknięcie obrad Sesji. 
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Pkt. 3. Informacja o protokole z XV Sesji RM. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej sesji, który 

odzwierciedla przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński. 

Pkt 5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miasta za 2019 -druk Nr 1 

 

Przewodniczący stwierdził, że sprawozdania te były szeroko omawiane na poszczególnych 

komisjach. Niemniej jednak zapytał o uwagi do nich? 

Radni przyjęli sprawozdania bez uwag. 

 

Pkt. 6. Projekty uchwał: 

 

1/ w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych-  

 druk Nr 2 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 194/XVI/2020; 

 

2/ w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa – druk Nr 3 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 195/XVI/2020; 

 

3/ w sprawie określenia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Ciechanów  

w 2020r. – druk Nr 4 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 196/XVI/2020; 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenie zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 5 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 197/XVI/2020; 
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5/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenie zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 6 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 198/XVI/2020; 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenie zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 7 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 199/XVI/2020; 

 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenie zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 8 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 200/XVI/2020; 

 

8/ w sprawie zmiany uchwały Nr 107/X/2015 Rady Miasta Ciechanów z dnia 27 

sierpnia 2015 roku – druk Nr 9 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 201/XVI/2020; 

 

9/ w sprawie powołania zespołu do opracowania treści tablic upamiętniających Polaków 

zamordowanych w nocy z 16/17 stycznia 1945 roku na dziedzińcu ciechanowskiego 

ratusza i na podwórzu domu przy ulicy Śląskiej 7– druk Nr 10X 

 

Pani Radna Magdalena Grelik – Grodecka w imieniu Klubu Radnych PSL 

zaproponowała kandydaturę Pana Radnego Stanisława Jankowskiego do prac w 

zespole. Pan Radny wyraził zgodę na pracę w zespole. 

Pan Radny Robert Kuciński zaproponował swoją kandydaturę do pracy w zespole. 

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 202/XVI/2020; 

 

10/ w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miejskiej Ciechanów – 

druk Nr 11 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 203/XVI/2020; 

 

11/ w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektor Miejskiego Przedszkola numer 4  

w Ciechanowie– druk Nr 12 
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Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 204/XVI/2020; 

 

12/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Ojrzeń  

na powierzenie realizacji zadania publicznego, dotyczącego możliwości korzystania 

przez mieszkańców Gminy Ojrzeń z usług Środowiskowego Domu Samopomocy 

Typu „A i B” w Ciechanowie –  druk Nr 13 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 205/XVI/2020 

 

 

Pkt.7. Interpelacje. 

 

Pani Radna Magdalena Grelik – Grodecka zainterpelowała w sprawach: 

- naprawy drogi przy ul. Sienkiewicza 23; 

- usunięcia niesprawnych pojazdów z parkingu przy ul. Świętochowskiego; 

- ustawienia koszy przy ul. Starowiejskiej w kierunku tunelu przy ul. Spółdzielczej; 

- ustawienia lustra drogowego na skrzyżowaniu ul. Okrzei i Świętochowskiego. 

 

Pani Radna Joanna Kiszkurno, zwróciła się z interpelacją dotyczącą monitoringu 

miejskiego terenu przy fontannie na ul. Warszawskiej. 

 

Pan Radny Jerzy Racki w swoich interpelacjach zwrócił się o: 

- informacje dotyczące funkcjonowania firmy Ventus: 

a) Ilości i rodzaju zgromadzonych odpadów; 

b) czasu ich pozostawania od momentu przywozu; 

c) terminu i wyników ostatniej kontroli IOŚ; 

d) zabezpieczenia finansowego przedsiębiorcy wymaganego po nowelizacji ustawy o odpadach; 

e) zabezpieczenia terenu i jego otoczenia przed pożarem; 

f) wypełnienie obowiązku prowadzenia monitoringu składowiska. 

- oznakowanie poziome  ulic: Orylskiej, 3 Maja i Augustiańskiej. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Pani Iwona Kowalczuk poinformowała, że odpowiedzialnym 

za uporządkowanie terenu Firmy Ventus jest jego właściciel. UM wystąpił w grudniu 

2019r.do WIOŚ z wnioskiem o przeprowadzenie stosownych kontroli, które są w trakcie 

realizacji. 

 

Radni Robert Umiński i Piotr Wojciechowski wspólnie zainterpelowali w sprawie  

zamontowania ławek parkowych na kładce przy Błoniach Zamkowych oraz ul. Parkowej. 

 

Pan Radny Piotr Wojciechowski wspólne z Zarządem Osiedla nr 1 w swojej interpelacji 

zwrócili się o budowę chodnika przy ul. Powstańców Wielkopolskich 7. 
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Pan Radny Wiesław Brzozowski w swojej interpelacji zwrócił się o zabezpieczenie 

zawalających się piwnic na terenie Starego Krubina. 

 

Pan Radny Stanisław Jankowski zainterpelował w sprawie naprawy chodnika przy ul. 

Powstańców Warszawskich. 

 

Pani Radna Agnieszka Kuźma zainterpelowała w sprawie wyrównania nawierzchni ul. 

Okopowej.   

 

Pani Radna Anna Smolińska zainterpelowała w sprawach: 

- usunięcia drzew ograniczających widoczność przy ul. Orylskiej (LO nr 2); 

- powołania zespołu do zaprojektowania i wykonania oznakowania poziomego na wysokości 

Skwer Tajnej Organizacji Nauczania- Klasztorek; 

- przeglądu punktowych elementów odblaskowych zamontowanych na przejściach dla 

pieszych. 

 

Pan Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński poinformował, że dokumentacja na 

oznakowanie tej ulicy została już opracowana w 2015r., ale ze względu na brak miejsc 

postojowych przy Klasztorku, na prośbę proboszcza parafii jej wdrożenie zostało 

wstrzymane. Po wybudowaniu w 2018r. miejsc parkingowych przy parafii Św. Tekli w chwili 

obecnej oznakowanie zostanie zrealizowane. 

 

Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zainterpelowała w sprawach: 

-  inwestycji przy ul. Towarowej, Hubala, Przyleśnej, Kolbego, Skrajna i Emilli Plater; 

- przeciwdziałania uciążliwym i niebezpiecznym sytuacjom mającym miejsce na parkingu 

przy SP nr 7 i zamontowanie w okolicach szkoły na przejściach dla pieszych „kocich 

oczek”; 

- terenu między ul. Czarnieckiego oraz M.M. Kolbe, gdzie obowiązuje plan 

zagospodarowania przestrzennego „Płocka”; 

- upamiętnienia setnej rocznicy „Bitwy Warszawskiej”; 

- doświetlenia przejść dla pieszych na terenie miasta 

- promowania ciechanowskiej kranówki. 

 

Pan Radny Michał Rząsiński zainterpelował w sprawie potrójnego utrwalenia emulsją i 

grysami przedmiotowego odcinka jezdni przy ul. Andersa. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM interpelował w sprawach: 

- informacji o opustoszałych 3 budynkach, znajdujących się przy ul. Fabrycznej, Powstańców 

Warszawskich i 3 Maja.; 
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- ściągalności opłat za wywóz nieczystości od wszystkich mieszkańców Ciechanowa. 

Pkt. 8. Czas dla Zarządów Osiedli.   

 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla „Płońska” Pani Lena Koniecka zapoznała z treścią 

złożonego pisma dotyczącego prośby o poszerzenie drogi dojazdowej i wykonanie parkingu 

na wysokości przedszkola „Akademia Smerfa” przy ul. Armii Krajowej 

 

Pozostali Przewodniczący ZO nie zabierali w tym punkcie głosu. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, zarządził 

dziesięciominutową przerwę.  

Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów wznowił obrady. 

 

 

Pkt.9. Zapytania i wolne wnioski. 

Pan Radny Karol Makijonko w swoim wniosku zapytał o powody zamknięcia placu zabaw 

przy Szkole Podstawowej nr 7? . 

Pan Radny Michał Rząsiński we wniosku zwrócił się z prośbą o zamontowanie, w celu 

rozładowania energii, worków treningowych w miejscach narażonych na największy 

wandalizm? 

 Pan Radny Zdzisław Dąbrowski w swoim wystąpieniu  zwrócił się o skorzystanie z 

rozwiązań innych państw przy opracowaniu najbliższej zmiany uchwały odpadach 

komunalnych. 

Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz złożyła wnioski w sprawach: 

- zastosowania spowolnienia ruchu na ul. M.M.Kolbe na wysokości kościoła:; 

- kanalizacji sanitarnej w ul. Hubala, Przyleśnej i Cieplińskiego; 

- parkingów dal klientów Hali Targowej, drobnych napraw i ożywienia przestrzeni od strony 

frontowej tego obiektu. 

 

Pan Radny Piotr Wojciechowski pozytywnie odniósł się do wniosku Radnego Rząsińskiego 

dotyczącego worków treningowych 

 

Głos zabrała Pani Ewa Jagiełło – mieszkanka Ciechanowa, która w swojej wypowiedź: 

 zwróciła się z pytaniem do „reprezentantów spółdzielni mieszkańców na terenie 

miasta Ciechanów” o wykorzystanie przez nich, w celu ograniczenia wandalizmu, 

możliwości rozszerzenia monitoringu na tereny zasobów spółdzielni? Zapytała jaką 

rolę w tym zakresie spełnili reprezentanci spółdzielni? 

 zwróciła  uwagę na obowiązek meldunkowy; 
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  zwróciła się z pytaniem do Zastępcy Prezydenta o celowość zamontowania 

przewijaków?; 

 zawnioskowała o wprowadzenie projektu rozwiązań programu „Tele–Anioł” dla osób 

chorych i samotnych; 

 poinformowała o swoich spostrzeżeniach, dotyczących zamontowania znaków 

drogowych i parkujących tam pojazdach, w okolicach ul. Mickiewicza, Warszawskiej  

i 11 Listopada:  

- znak P-14 i usytuowanie znaku drogowego pionowego D-6 (przejście dla pieszych) 

przed przejściem dla pieszych przy ul. 11 Listopada (przejście dla pieszych  

z ul. Warszawskiej w ul. Mickiewicza);  

- zasadności ustawienia znaków „koniec strefy płatnego parkowania” przy:  

ul. Mickiewicza – na wysokości Apteki Społecznej, ul Warszawskiej naprzeciwko 

Muzeum Szlachty Mazowieckiej i za budynkiem ul. Warszawska 62. 

 

 Pan Józef Jerzy Walo podziękował za dotychczasową współpracę i przedstawił swoje 

dalsze działania społecznikowskie na rzecz Ciechanowa. 

 

Pkt.10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, iż wszelka korespondencja, która wpłynęła  

do Rady Miasta, została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń komisji  

i sesji na luty 2020 r. 

 

Pkt. 11. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Miasta, Krzysztof Leszczyński zamknął obrady XVI Sesji 

RM Ciechanów. 

 

        

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

                   Przewodniczący Rady Miasta 

 

             /-/Krzysztof Leszczyński 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 

 


























